

Protokoll fört vid styrelsemöte för Örserums IK 17 mars 2019

Närvarande: Jessica Trygg, André Trygg, Joakim Eriksson, Robert Idén, Jane Ydman, Martin Karlsson, Birgitta Arvidsson och Eva Karlsson.

- § 1. Ordförande öppnade mötet.
- § 2. Till justerare av protokollet utsågs Birgitta Arvidsson.
- § 3. Dagordning inför kommande styrelsemöte kommer att skickas ut ca en vecka i förväg.
- § 4. Någon gång under lördagen den 16/3 har vi haft inbrott i vår klubbstuga. Det som saknas är en laguppsättning fotbollsställ, en medicinväska och ev några prispokaler. Det har även brutits upp ett par skåp som tillhör skolan. Det kommer skolans personal att kolla upp under måndagen. Vi beslutade att lägga ut något om detta på vår Facebook sida, i fall någon skulle höra talas om det eller har sett något.
- § 5. Firmatecknare för Örserums IK är, Jessica Trygg och Jane Ydman, var för sig.
- § 6. Huvudadministratör på Riksidrottsförbundet, IdrottOnline och LOK- stöds ansökansansvarig är Jane Ydman och Jörgen Aldensjö.
- § 7. Årsmötesfrågor:
Kodlås: Robert får i uppdrag att undersöka detta.
Hjärtstartaren: Seniorerna i vår verksamhet önskar en utbildning i hur att använda denna. Vi tar kontakt med SPF Örserum för ett samarbete kring en utbildning.
- § 8. Delegerade ansvarsområden:
Uthyrning: Martin Karlsson
Inköp/kiosk: Marie Andersson
Tipspromenad: Marie Andersson och Jessica Trygg
Grönytegruppen: Robert Idén och Martin Karlsson
Fastighet: Joakim Eriksson
Kommun/Institutioner: Jane Ydman
Marknadsföring/sponsring: Martin Karlsson
IT: Robert Idén och André Trygg
Fotbollen: Jessica Trygg
Sektioner/ledare: Jessica Trygg
Nycklar: Martin Karlsson
- § 9. Ledarträff planeras till maj månad.
- § 10. Vi undersöker vem som fortsätter att ta hand om frågor kring utbyggnaden.

- § 11. Anläggningsbesiktning sker under våren.
- § 12. Vi avvaktar med att gå med i Idrottsalliansen.
- § 13. Ansvar för Föreningsstäd under våren ligger hos fotbollssektionen.
- § 14. Förslag på bytardag lyftes. Vi avvaktar till hösten.
- § 15. Äggalunken på Annandag påsk: Marie har huvudansvaret att delegera. Jane, Birgitta, Eva, Jessica, Robert och Joakim kan alla hjälpa till. Vi får alla gärna fundera på frågor till tipspromenaden och som vi lämpligtvis mailar till Marie.
- § 16. Strandkiosken ska bemannas även denna sommar. Vi har ett par förslag på ungdomar som vill arbeta där. Vi diskuterade också om vi ska skipa kontanthantering i kiosken och bara använda svisch. Vi beslutar senare under våren.
- § 17. Övriga frågor.
Plåster behöver köpas in och förvaras på ett någorlunda säkert ställe.
Förbrukningsmaterial – vem ansvarar i fortsättningen för detta?
- § 18. Nästa möte den 14/4 KL 10.00 i vår klubbstuga.

Vid protokollet

Justeras

Eva Karlsson

Birgitta Arvidsson